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Datum: 3 september 2024 

Aanvang: 20:00  uur 

Locatie: Norenberg 

             

 

1. Opening vergadering  

De vergadering wordt om 20:00 geopend door Willy, die allen van harte welkom 

heet.  

Aanwezig: Willy van Wordragen, Ingrid Minnaert, Ruud Verstappen, Martin 

Karsmakers, Miriam Verstappen, Jan Kantelberg, Joost Molegraaf, Lidia van 

Roosmalen, Mary Tseng, , Paul van Zeeland, Vincent vd Vorst, Bart van Deursen, 

Mariette Olfers, Marga van der Heijden, Kim Jansen, Sandy Smets-van Rhee, 

Yvonne Neuijen 

 

Afgemeld: Ilse Kouters, Coby Lems, Mark van Ooijen, Pieter hendriks 

 

2. Aanvullende punten en vaststellen van de agenda 

Geen punten toegevoegd 

 

3. Goedkeuring verslag jaarvergadering 2023 

•  verslag van 2023 is goedgekeurd. 

 

4. Verslag volleybaljaar: 

Willy doet verslag van het afgelopen seizoen: 

Op de woensdag zijn er nu meer mensen dan op de dinsdag, waar een aantal 

spelers gestopt zijn. Ingrid zal nog een keer een oproep doen bij ASML 

Verder geen bijzonderheden.  

 

 

5. Financieel verslag: 

 

a. Financieel verslag 2023-2024 

 

 

 

Verslag 
 

SRH – Jaarvergadering 2024 
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De Zaalhuur is opgedeeld uit de zaalhuur voor afgelopen jaar plus een restant van het 

jaar daarvoor waarvan de rekening erg laat kwam. Dit jaar zijn alle rekeningen op tijd 

binnen. 

 

Bij de activiteiten zijn de kosten opgenomen van de afsluiting van het seizoen van 

zowel de dinsdag als de woensdag avond.  

 

De PR kosten zijn de kosten voor de internetsite. 

 

Onder de lijn hebben we een positief resultaat. Omdat het saldo toeneemt is dan ook 

het voorstel om komend jaar 20 euro korting te geven op de contributie. Dit is ook zo 

opgenomen oin de begroting. 

 

b. Verslag van de kascontrolecommissie 2023-2024 

Miriam en Lidia hebben dit jaar/seizoen de kascontrole op zich genomen en de kas 

administratie gecontroleerd en goed bevonden.  

 

c. Samenstelling kascontrolecommissie 2024-2025 

Kascontrolecommissie voor het komende seizoen: Mary en Paul 

Alvast dank! 

 

d. Begroting 2024-2025 

Ingrid legt de begroting voor 2024-2025 uit: 

 

Voor de inkomsten van volgend jaar ben ik uitgegaan van 26 betalende leden. 

De zaalhuur heb overgenomen van het overzicht van de gemeente, waarbij 1 keer een 

teveel geregistreerde dag afgetrokken is. Dit is bevestigd door de gemeente. 

Voor de sociale activiteiten heb ik 220 euro begroot. De webpagina heb ik voor 25 

euro begroot. 

 

e. Contributie vaststelling 

Voorstel is om komend jaar 20 euro korting te geven op de contributie van 120 euro. 

Dus iedereen betaald 100 euro. 
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6. Samenstelling bestuursleden 

 

a. Samenstelling huidig bestuur.  

Voorzitter/ Ledenadministratie: Willy 

Penningmeester/secretaris: Ingrid.  

b. Voorstel komend seizoen. 

Willy en Ingrid  

c. Stemming bestuursleden. 

• Het bestuur (Willy en Ingrid) zijn weer gekozen. 

 

 

7. Rondvraag 

 

Jan geeft aan dat de woensdag afgelopen seizoen vaak pas later kon beginnen omdat 

de club voor ze nog moest opruimen.  

Ingrid geeft aan dat in het contract met de gemeente staat dat je binnen de gehuurde 

tijd moet opbouwen en opruimen. Dus zij moeten op tijd beginnen met opruimen, 

maar wij mogen officieel ook niet eerder beginnen met opbouwen. Afgesproken is 

even aan te kijken en de club erop aan te spreken als ze niet op tijd met opruimen 

beginnen. Mocht dat niet helpen kunnen we altijd nog naar de gemeente gaan. 

 

8.  Sluiting van de jaarvergadering om 20:15 


